
DANSK POLITIHUNDEFORENING   

Sekretariatet, Hagenstrupparken 3, 8860 Ulstrup                         

Tlf.: 40610171 

E-mail: sekretariat@danskpolitihundeforening.dk 

 

REFERAT 

 

H O V E D B E S T Y R E L S E S M Ø D E 

                              

              Lørdag d. 22.juni kl. 9.00 

              Ahlefeldvej 4, 6300 Gråsten 

  

 

Afbud: Lars Bræmhøj, Søren Bjeverskov, Didde Riber, Sten Holst Christensen, Carsten S. Hansen, 

Mads Skorup 

 

Mødet indledtes med orientering vedr. DM 2024  

ved repræsentanter fra Aabenraa PH.  

 

Herefter i følge dagsorden. 

 

Dagsorden: 

 

1. Meddelelser fra næstformand 

- Henvendelse vedr. karantænesag  

Medlemmet tilskrives med beslutning ift. det adspurgte.  

Området orienteres med følgeskrivelse. 

                  Område 6 - kåringsmand 

Området tilskrives. Det indstillede emne lader ikke til at være et enigt bud fra hele 

området. Axel Ahm forestår kåringer indtil videre.    
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2. Hovedkassereren orienterer 

- Regnskaber 

Indestående på foreningskontoen pr. 22.06.2024 849.725 kr. + 700000 kr. på DM 

kontoen. 

Foreningsseminar - Scandic Odense 94.000,- betalt. 

IT: IT-support firmaet &Rasmussen er betalt. 

Fornuftigt regnskab. 

 

Kommende:  

Udgifter til ekstraordinært repræsentantskabsmøde og instruktørkursus med emnerne 

rundering og lydighedsøvelser.  

 

- Jan Verner og Søren Bjeverskov undersøger muligheden for ledig weekend på 

Kildegården i Januar/februar 2025 til instruktørkursus. 

 

- Evaluering og opfølgning på foreningsseminar 

Meget fint seminar med god aktivitet, dialog og stemning. Gode debatter.  

 

Især 2 punkter var der meget debat om.  

 

Det drejer sig om punktet vedr. valg eller udpegning af DPUformanden samt punktet 

vedr. § 9.  

 

Der blev arbejdet grundigt med de 2 punkter.  

Der var stor enighed om, at DPU formanden fortsat skal udpeges af HB.  

 

De forslag, der var bred enighed om, bliver indarbejdet i forslag til vedtægtændringerne. 

 

Se bilag 2 – Forslag til vedtægtsændringer med noter/kommentarer. 

Spændende foredrag om aftenen. 

 

- Totalt medlemstal 1550 

 

- DM 2024 og DM fremadrettet. 

 

DM 2024 er behandlet indledningsvist. Tilfredstillende, gode lokaliteter. 

Der søges med lys og lygte efter tilrettelæggere fremadrettet. 

 

 

3. Sekretæren orienterer 

- Henvendelser – manglende kontaktoplysninger på de lokale hjemmesider giver en del 

henvendelser til sekretariatet. Emnet bringes op, når områderne samles vedr. hjemmeside 

samt ved ogr.    

 



- Område 6  

Møde mellem områdebestyrelse, formandsgruppe og HB planlægges. 

Sekretariatet udsender mødeindkaldelse.  

 

- Orientering vedr. område 3.   

Længerevarende uoverenstemmelser mellem lokalforening, område og hovedbestyrelse.  

 

- Indlæg til hjemmeside  

Dokumenter til hjemmeside skal komme i pdf klar til oplægning. 

- Logo – der forespørges fortsat efter logofiler i format til tryk. 

Det besluttes, at der skal laves filer til brug for tryk. Bo står for opgaven.   

 

- SideOmSide 

Orientering vedr. bladkontrakt og majmøde 

 

4. Arbejdsudvalget sektion I orienterer 

Afbud fra Mads Skorup 

 

5. Arbejdsudvalget sektion II orienterer 

 

- Kører videre med bidemodul 1 – indlæringsfig. I juni og sept. 

- John Hansen orienterer om mønstringer i ØST og VEST. Alle områder har minimum 3 

figuranter til øv. 11/12. I alt 38 mønstrede på landsplan. 

 

- Dispensation er givet ift. godkendelse af 1 specifik figurant i enkelte øvelser. 

      Tilskrives af AU. 

- Folk, der deltager i træningsamlinger og mønstringer med henblik på godkendelser skal 

forinden være godkendt i øv. 10 og desuden være indstillet af lokalforeningen. 

 

 

 

6. DPU orienterer 

 

- Kåringsmand, område 6 

Axel Ahm fortsætter med område 6 indtil videre. 

 

- Foreningsseminar 

På foreningsseminaret udfyldte deltagerne et spørgeskema vedr. mulige tiltag vedr. 

konkurrenceaktivitet m.v. (Se bilag 1) 

 

Overordnet var der positive tilkendegivelser fra de tilstedeværende. 



 

Ift. en 3. Unghundeoprykning var der 50% for og 50% imod. 

 

Ift. 2 muligheder for kvalifikation til DM var der generelt stor opbakning. 

Debat om hvornår oprykning skal ske - først til nytår el. frit valg??  

 

Ift. disciplinkonkurrencer var det en overvejende positiv forsamling. 

 

Nedsættelse af udvalg, der kan arbejde videre med mulighederne.  

                  Udvalget består foreløbigt af Axel Ahm og Dennis de Fries. Mulighed for et tredje 

                 medlem af udvalget undersøges. 

- DPU-medlem 

Nye forslag til afløsning for Carsten Hansen, der udtræder ved DM 2024 diskuteres. 

Axel tager kontakt til muligt emne. 

 

- Kåringsmands-seminar – 1-dags begivenhed inden årets udløb.  

 

 

7. Redaktøren orienterer om Politihunden 

 

Områderedaktørerne leverer fint for det meste. Perioder med høj aktivitet gør, at der ind 

imellem er for lidt plads. SOS forespørges til mere plads qua færre udgivelser.  

 

 

8. Næste møde 

27.september kl. 9.00 DM 2024 

9. Evt. 

 

Dato for Ekstraordinært rep. Møde - Vissenbjerg/Scandic el. Nyborg. 

16/11. 

 

 

10. Gennemgang af referat 

 

 

 

Pfv 

Vivi Brohus Bonde 

Sekretær 


